
Commissie Sociaal Domein, inspreken m.b.t. voorstel Sportnota: 
  
Het Sportplatform is blij met de recente sportnota. Het sportbeleid van de gemeente Huizen 
wordt in deze sportnota op een heldere en goede wijze beschreven. De regelingen waarin de 
Buurtsportcoaches, BOSA/SPUK en Sportakkoord naar voren komen zijn goed geïntegreerd. 
 
De belangrijkste accenten en speerpunten zijn helder weergegeven. 
Het SPH ondersteunt van harte deze speerpunten, waaronder FitStars om inactieve ouderen 
weer aan het bewegen te krijgen, Trixx, om jonge kinderen zich breder motorisch te laten 
ontwikkelen. Maar ook het drank- en rookbeleid. 
 
We zijn dan ook verheugd dat de stimulering van sport en bewegen in de gemeente wordt 
gecontinueerd en vergroot door het opstellen van een Lokaal Sportakkoord. Zo ontstaat er 
gezamenlijk draagvlak om sámen in Huizen nog meer inwoners te laten genieten van sport 
en bewegen.  
Sportorganisaties en het SPH zullen daar enthousiast aan meewerken, ondersteund en 
gefaciliteerd door zowel de Sportformateur als de Adviseur Lokale Sport.  
Het SPH gaat er dan ook van uit dat de Sportformateur vóór de deadline van november 2019 
wordt aangevraagd bij het Ministerie van VWS! Dit is heel belangrijk i.v.m. de gewenste 
rijkssubsidie. 
 
De gemeente Huizen heeft er alle jaren voor gezorgd dat de sportaccommodaties en 
voorzieningen goed onderhouden worden en ook bijtijds worden vernieuwd. De opening van 
de nieuwe banen en accommodatie van de Atletiekvereniging Zuidwal afgelopen zaterdag is 
daar een voorbeeld van. Complimenten. 
 
Het SPH vertegenwoordigd de sportverenigingen. Wij zijn gezamenlijk de grootste 
sportaanbieder in de gemeente.  
 
Ook de maatschappelijke ontwikkelingen gaan aan de verenigingen niet voorbij. In de 
meeste gezinnen werken tegenwoordig beide ouders. Dit heeft voor veel verenigingen het 
gevolg dat ouders minder tijd hebben om zich als vrijwilliger in te zetten op de vereniging 
van hun kind.  
 
We denken dat er meer ingespeeld moet worden op deze trend. Een groot deel van de 
verenigingen heeft erg veel moeite om vrijwilligers te vinden. Of het nu gaat om een 
vrijwilliger voor een kleine activiteiten of een bestuurs-of commissielid. De vrijwilliger is de 
kurk waar een vereniging op drijft.  
 
Graag wil ik hierbij een pleidooi houden om meer te gaan investeren in de vrijwilliger en in 
de verenigingen. Het gaat dan over het werven van vrijwilligers, ze behouden en te 
enthousiasmeren.  
Maar ook, ondersteun de verenigingen bij een vrijwilligersbeleid en help ze praktisch, door 
ze de mogelijkheid geven zich professioneler te gaan organiseren. Laat de verenigingen 
investeren in kennis en coaches, maar ook in concrete middelen zoals ICT. Graag ziet het SPH 
“de vrijwilliger in de sportvereniging” als duidelijk aandachtspunt voor de aan te stellen 
sportformateur. 
 
 



Een andere trend die je bij de verenigingen en in de sport en beweging waarneemt is dat er 
meer professionalisering plaats vindt. Eerst achter de bar, daarna de trainer en coaches met 
vervolgens de verenigingsmanager. Bij sportactiviteiten en evenementen zie je dit ook 
middels de buurtsportcoaches.  
Sommige sporten worden in Huizen alleen maar professioneel verzorgt zoals judo of Crossfit.  
Door het SPH, maar ook in de Sportnota wordt ervoor gekozen om de ondersteuning van de 
vrijwilliger en vereniging te optimaliseren.  
 
Met betrekking op het Buurtsportcoach programma, hierbij willen wij graag inhoudelijk 
adviseren/meedenken, dit is nog niet gebeurd, maar dit zal op korte termijn nog in overleg 
met de gemeente plaatsvinden. 
 
De Sportnota gaat over het gemeentelijk beleid. Sporten en bewegen gebeurt ook op andere 
terreinen. De Sportformateur gaat dat met betrokkene in kaart brengen en vervolgens met 
partijen daarover afspraken maken. De Sportformateur gaat o.a. kijken naar de combinatie 
van sporten en bewegen zoals Trixx of bij de Triatlon. Het bezien van een Multi gebruik van 
de accommodaties behoort ook tot de mogelijkheden.  
 
Een van de speerpunten in de sportnota is: meer mensen aan het bewegen te krijgen.  
Een prima voorbeeld hiervan is de jaarlijkse avond4daagse. Deze was dit jaar bijna niet 
doorgegaan door een gebrek aan vrijwilligers. Er waren onvoldoende verkeersbegeleiders, 
maar ook de mensen die het evenement organiseren zijn er te weinig, waardoor de taak te 
groot wordt.   
Hetzelfde speelde bij de Triatlon waarvan de zwemvereniging IJsselmeer de trekker is. 
 
Het belang van de vrijwilliger wordt jaarlijks door het SPH naar voren gebracht door het 
kiezen van de vrijwilliger van het jaar. DE vrijwilliger wordt dan in het zonnetje gezet.  
 
Resume; voor ons ligt een goede sportnota en ziet het bestuur van het SPH met vertrouwen 
de komst van de sportformateur tegemoet om tot een gezamenlijk sportakkoord te komen. 
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